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В статье рассматривается процедура и анализируются недостатки «старо-
го» механизма финансового оздоровления кредитных организаций. Анализи-
руется новый механизм финансового оздоровления кредитных организаций, 
выявляются его преимущества и недостатки. Рассматриваются создание и 
правовые основы деятельности, а также функции общества с ограниченной 
ответственностью «Управляющая компания Фонда консолидации банковско-
го сектора» (далее — ООО «УК ФКБС»). Подводятся первые итоги деятельности  
ООО «УК ФКБС» в рамках финансового оздоровления кредитных организаций, 
рассматриваются дальнейшие перспективы деятельности.
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RUCHKIN R.O. THE LEGAL SUPPORT OF THE NEW MECHANISM OF FINANCIAL 
RE-COVERY OF CREDIT INSTITUTIONS IMPLEMENTED BY THE BANK OF RUSSIA USING 
THE FUNDS OF THE BANKING SECTOR CONSOLIDATION FUND

The article considers the procedure and analyzes the shortcomings of the «old» 
mechanism of financial recovery of credit institutions. A new mechanism for financial 
recovery of credit in-stitutions is analyzed, and are revealed its advantages and 
disadvantages. The creation and le-gal bases of activity, as well as the functions of a limited 
liability company «Management Com-pany of the Fund for Consolidation of the Banking 
Sector» (further LLC «MC FCBS»). The first results of the activities of LLC «MC FCBS» are 
summarized as part of the financial recovery of credit institutions, and further perspectives 
are considered.
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